



Canada Black

1

	Canada Black	1	2	3	T
	United States	0	1	0	1
		2	1	1	4



United States

4

FINAL

Game ID: 13

Round: Quarter-final

Group: -

Date: Nov 06, 2014

Time: 03:00 EST

Location: The Shores Recreation Centre, Lambton Shores, Ont.

Status: Final

Game Notes:
U.S. BEATS CANADA BLACK, OFF TO U17 SEMIFINALS AGAIN

DAVID BRIEN
LAMBTON SHORES, Ont. – Joey Anderson scored twice, including the game-winning goal, and the United States moved into the semifinals at the 2014 World Under-17 Hockey Challenge with a 4-1 win over Canada Black in a Thursday afternoon quarter-final.

The Americans, who are into the semifinals for the ninth consecutive time at the U17 tournament, will meet the winner of the Canada White-Sweden quarter-final in Friday's final four.

Max Jones and Kailer Yamamoto had a goal and an assist each, and Chad Kryz added two helpers for the U.S., which hasn't lost at the World Under-17 Hockey Challenge since the semifinals of the 2013 tournament, a span of 11 games.

Jake Bean (Calgary, Alta./Calgary, WHL) scored the lone Canada Black goal.

The game's first goal came just 5:34 after the puck dropped, off the stick of Jones; Patrick Khodorenko set up behind the Canadian net before feeding Jones, who one-timed a shot through the five-hole of Black goaltender Stuart Skinner (Edmonton, Alta./Lethbridge, WHL).

Anderson doubled the lead on a two-man advantage at 14:17, taking a pass from Adam Fox and snapping a shot over Skinner's glove.

The Canadians cut the lead in half just past the midway point of the second period; with Canada Black shorthanded, Bean outraced an American defenceman and snapped a shot short side on Jake Oettinger.

But Yamamoto made it a two-goal game again with 90 seconds left in the middle frame, skating into the middle of the ice and wiring a wrist shot under the cross bar over the right shoulder of Skinner.

The U.S. controlled play in the third period, outshooting Canada Black 15-4 in the final 20 minutes, and extended its lead further when Anderson snapped his second goal past Skinner from the low slot.

Despite the loss, Skinner was a standout for the Canadians, finishing with 37 saves, while Oettinger made 23 stops to record the win in the American goal.

The U.S. outshot Canada Black 41-24.

The Canadians will now wait for the results of Thursday's late quarter-finals to find out if they'll play in the fifth-place game or seventh-place game in Lambton Shores on Friday.

LES ÉTATS-UNIS BATTENT CANADA NOIRS ET ACCÈDENT, À NOUVEAU, AU CARRÉ D'AS DES M17

DAVID BRIEN
LAMBTON SHORES, Ont. – Joey Anderson a marqué deux buts, incluant le but gagnant, et les États-Unis ont accédé aux demi-finales du Défi mondial de hockey des moins de 17 ans 2014 grâce à une victoire de 4-1 sur Canada Noirs, jeudi après-midi en quart de finale.

Les Américains, qui prendront part aux demi-finales pour une neuvième fois de suite au tournoi des M17, affronteront le gagnant du match quart de finale opposant Canada Blancs et la Suède dans le carré d'as vendredi.

Max Jones et Kailer Yamamoto ont accumulé un but et une aide chacun et Chad Kryz a ajouté deux aides pour les États-Unis qui n'ont pas perdu au Défi mondial de hockey des moins de 17 ans depuis les demi-finales en 2013, soit un total de 11 matchs.

Jake Bean (Calgary, Alb./Calgary, WHL) a marqué le seul but de Canada Noirs.

Le premier but du match a été inscrit 5 min 34 s après la mise au jeu initiale sur un tir de Jones; Patrick Khodorenko, qui se trouvait derrière le filet, a remis la rondelle à Jones qui a décoché un tir sur réception entre les jambières du gardien de but des Noirs, Stuart Skinner (Edmonton, Alb./Lethbridge, WHL).

Anderson a doublé l'avance des siens à 14 min 17 s pendant une supériorité numérique en captant une passe d'Adam Fox et en décochant un tir frappé court par-dessus la mitaine de Skinner.

Les Canadiens ont réduit l'écart de moitié au milieu de la deuxième période; pendant que les Noirs étaient en désavantage numérique, Bean a gagné sa course contre un défenseur américain et a décoché un tir du côté court pour déjouer Jake Oettinger.

Mais Yamamoto a rétabli l'avance de deux buts des Américains alors qu'il restait 90 secondes à la deuxième période. Il s'est avancé au milieu de la patinoire et a décoché un tir des poignets sous la barre transversale, par-dessus l'épaule droite de Skinner.

Les États-Unis ont pris le contrôle du jeu en troisième période, dominant le Canada 15 -4 au chapitre des tirs au but au cours des 20 dernières minutes et creusant l'écart grâce au deuxième but d'Anderson qui a trompé la vigilance de Skinner au moyen d'un tir bas.

Malgré la défaite, Skinner a été excellent devant le filet canadien, bloquant 37 tirs. Oettinger, pour sa part, a repoussé 23 tirs pour porter la victoire américaine à sa fiche.

Les États-Unis ont obtenu 41 tirs au but contre 24 pour le Canada dans la rencontre.

Les Canadiens doivent maintenant attendre le résultat des quarts de finale présentés jeudi soir pour connaître leur adversaire dans le match pour la cinquième ou la septième place vendredi à Lambton Shores.

Shots on Goal

Team	1	2	3	Total
Canada Black	10	10	4	24
United States	11	15	15	41

Power Plays

Team	PP	PIM
Canada Black	0-4	12
United States	1-6	8

1st Period Summary

Time	Team	Scoring Detail	Score
5:34	United States	Max Jones Goal (even strength) <i>Assists: Patrick Khodorenko , Kailer Yamamoto</i>	BLK 0 - USA 1
14:17	United States	Joey Anderson Goal (power play) <i>Assists: Adam Fox , Chad Kryz</i>	BLK 0 - USA 2
Time	Team	Penalty Detail	
7:26	Canada Black	Zach Poirier: Boarding - Minor (2:00)	
12:13	United States	Michael Campoli: Tripping - Minor (2:00)	
13:07	Canada Black	Pascal Laberge: Cross-Checking - Minor (2:00)	
14:00	Canada Black	Cliff Pu: Tripping - Minor (2:00)	
18:35	United States	Kailer Yamamoto: Hooking - Minor (2:00)	

2nd Period Summary

Time	Team	Scoring Detail	Score
10:22	Canada Black	Jake Bean Goal (short handed)	BLK 1 - USA 2
18:30	United States	Kailer Yamamoto Goal (even strength) <i>Assists: Max Jones , Clayton Keller</i>	BLK 1 - USA 3
Time	Team	Penalty Detail	
8:26	Canada Black	Tyler Benson: Charging - Minor (2:00)	
19:35	Canada Black	Ryely McKinstry: Roughing - Minor (2:00)	

3rd Period Summary

Time	Team	Scoring Detail	Score
8:42	United States	Joey Anderson Goal (even strength) <i>Assists: William Lockwood , Chad Kryz</i>	BLK 1 - USA 4
Time	Team	Penalty Detail	
5:08	United States	Nick Pastujov: Tripping - Minor (2:00)	
6:36	Canada Black	Sam Steel : Slashing - Minor (2:00)	
10:06	United States	Griffin Luce: Delay of Game - Minor (2:00)	



Skaters

#	Name	G	A	PIM
2	Ryely McKinstry	0	0	2
3	Jake Bean	1	0	0
4	Kale Clague	0	0	0
5	Tyler Nother	0	0	0
6	Jacob Neveu	0	0	0
7	Nolan Volcan	0	0	0
8	Reagan O'Grady	0	0	0
9	Cliff Pu	0	0	2
10	Beck Malenstyn	0	0	0
11	Zach Poirier	0	0	2
12	Sam Steel	0	0	2
14	Christopher Paquette	0	0	0
16	Pascal Laberge	0	0	2
17	Tyler Benson	0	0	2
18	Pierre-Luc Dubois	0	0	0
19	Matthew Hotchkiss	0	0	0
20	Lucas Thierus	0	0	0
21	Félix Lauzon	0	0	0
22	Brandon Saigeon	0	0	0
23	Samuel Girard	0	0	0
Totals:		1	0	12

Goalies

#	Name	Min	Sh	Sv	Dec
1	Reilly Pickard	0:00	0	0	0
30	Stuart Skinner	57:48	41	37	LOSS
Totals:		60:00	41	37	0

Coaches

#	Name	Signature
---	------	-----------

Statistics Powered by



Skaters

#	Name	G	A	PIM
34	Trent Frederic	0	0	0
36	Nick Pastujov	0	0	2
37	Clayton Keller	0	1	0
38	James Sanchez	0	0	0
39	Joey Anderson	2	0	0
41	William Lockwood	0	1	0
42	Patrick Khodorenko	0	1	0
43	James Greenway	0	0	0
44	Chad Kryz	0	2	0
45	Keeghan Howdeshell	0	0	0
46	Luke Martin	0	0	0
47	Ryan Lindgren	0	0	0
48	Keenan Suthers	0	0	0
49	Max Jones	1	1	0
50	Michael Campoli	0	0	2
51	Adam Fox	0	1	0
52	Griffin Luce	0	0	2
53	Matthew Hellickson	0	0	0
55	Kailer Yamamoto	1	1	2
57	Riley Tufte	0	0	0
Totals:		4	8	8

Goalies

#	Name	Min	Sh	Sv	Dec
32	Jake Oettinger	60:00	24	23	WIN
35	Joseph Woll	0:00	0	0	0
Totals:		60:00	24	23	0

Coaches

#	Name	Signature
---	------	-----------